
Akademický senát Filozofické fakulty Univerzity Hradec Králové 
 
 

Zápis z 14. zasedání AS FF UHK ze dne 7. 5. 2008 
 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomni: dr. Valenta, dr. Outlý, doc. Kohárová,  prof. Musil, Mgr. Springerová, 
 dr. Němečková,  I. Macůrková, M. Munzar, A. Rosenkranzová, L. Polcerová, 
 Bc. Kryndlerová 
Omluveni: P. Rezek, Bc. Švejkar 
Hosté:  dr. Grulich, Ing. Svobodová, doc. Hruška 
              
Program: 
 

1. Výsledky voleb do studentské komory akademického senátu FF UHK   
2. Výroční zpráva o hospodaření za rok 2007 
3. Rozpočet na rok 2008 
4. Různé 

    
Předseda AS FF přivítal přítomné senátory a hosty, shledal usnášeníschopnost senátu a  
zahájil jednání. 
 
Bod 1: 
Dr. Valenta přivítal nové členy studentské komory, náhradnici – Bc. Krydlerovou a omluvil 
neúčast zbývajících členů  - Bc. Švejkara a P. Rezka z důvodu stejného termínu písemné 
zkoušky. 
Dr. Valenta předal slovo dr. Outlému jako předsedovi volební komise, aby seznámil přítomné 
s výsledky voleb do studentské komory AS FF, konaných ve dnech 28.4. – 2.5. 2008 – viz 
Zápis z jednání volební komise tvoří součást tohoto zápisu. 
Zvoleni byli kandidáti v tomto pořadí: 
1. Lenka Polcerová - KPOL 
2. Aneta Rosenkranzová - KPOL 
3. Petr Rezek - KPOL 
4. Bc. Jan Švejkar - HÚ 
5. Michal Munzar - KPVHA 
Noví studenti se jednotlivě všem představili a přednesli svůj program a cíle v činnosti AS. 
 
Dr. Valenta požádal členy AS o souhlasné stanovisko, případně jiné návrhy a dal k tomuto 
bodu hlasovat. 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
3 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
Zaměstnanecká komora: 
6 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
 
Z hlasování vyplývá, že výsledky voleb do studentské komory jsou schváleny. 
 
Dr. Valenta doporučuje studentům, aby se sešli v celkovém počtu 5 a zvolili si mezi sebou 
předsedu, který bude místopředsedou AS FF za studentskou komoru. 
Dr. Valenta poděkoval přítomné slečně Macůrkové za práci v minulém senátu FHS/ FF UHK. 
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Bod 2: 
 
Předseda senátu předal slovo dr. Grulichovi, aby seznámil přítomné s výroční zprávou 
FHS/FF UHK za rok 2007. 
K předložené výroční zprávě proběhla krátká diskuse několika členů AS, na doplňující otázky 
odpovídala paní tajemnice Ing. Svobodová. 
Dr. Valenta dal o této žádosti hlasovat: 
 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
3 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
Zaměstnanecká komora: 
6 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
 
Z hlasování vyplývá, že senát schválil Výroční zprávu FHS/FF UHK za r. 2007. 
 
Bod 3: 
 
Děkan představil všem senátorům návrh rozpočtu na rok 2008. Současně vysvětlil, jak se 
tvoří a jak vzniká fakultní rozpočet. 
K předloženému návrhu rozpočtu proběhla krátká diskuse několika členů AS. 

- dr. Outlý – nákladové položky jsou rozprostřeny podle počtu pracovníků na katedrách, 
ne podle počtu studentů 

- doc. Hruška – Ústav filosofie a společenských věd FF učí pro Pedagogickou fakultu 
v rámci programu celoživotního vzdělávání. Zajímá ho, kdo jim bude hradit výuku, 
když PdF umenšuje svůj rozpočet, nebo jak bude tato oblast učitelům FF placena?  
Vznesl prosbu o uvedení své otázky do zápisu z tohoto jednání, aby se tento problém 
řešil. 

- děkan – pověřil paní tajemnici Ing. Svobodovou aby vše zjistila u tajemnice PdF Ing. 
Bednářové. 

- Mgr. Springerová – nákladová položka služby – telefony: prosí o rozšíření informace 
na katedrách o levnějším telefonování. Více využívat volání přes internet = tzv. 
CESNET – seznam institucí je k dispozici na www stránkách cesnet/IP telefonie - a je 
rovněž uveden v brožurce telefonního seznamu UHK. 

     
Dr. Valenta dal o návrhu rozpočtu hlasovat: 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
3 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
Zaměstnanecká komora: 
6 hlasy pro  0 proti   0 se zdržel 
 
Z hlasování vyplývá, že senát schválil Rozpočet FF UHK na r. 2008. 
 
Bod 4 - různé: 

- doc. Hruška se zajímal o perspektivu učitelských oborů učených na FF pro 
Pedagogickou fakultu  

- děkan odpověděl, jaké změny přinese transformace ÚFSV na 2 nová pracoviště = 
Katedru filozofie a společenských věd a Katedru sociologie 

- dr. Němečková – s ohledem na to, že platíme PdF FIS vznáší požadavek, aby nebyli 
v systému nezamluvené učebny při zadávání e-zkoušky 
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- děkan odpověděl, že rezervace učeben bude funkční až od zimního semestru 
- doc. Hruška – když jsou kolize při obsazení učebny dvěma vyučujícími, jak to řešit? 
- děkan potvrdil, že přednost má ten pedagog, který má novější verzi rozvrhu 

 
Na závěr vyzval předseda senátu přítomné k přijetí usnesení v tomto znění (viz níže) a dal o 
něm hlasovat: 
Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 
Studentská komora: 
3 hlasy pro  0 proti   0 se zdržela 
Zaměstnanecká komora: 
6 hlasů pro  0 proti   0 se zdržela 
 
Usnesení:     
 

1. AS schválil výsledky voleb do studentské komory ve složení:  
Lenka Polcerová - KPOL 
Aneta Rosenkranzová - KPOL 
Petr Rezek - KPOL 
Bc. Jan Švejkar - HÚ 
Michal Munzar – KPVHA 
 

2. AS schválil Výroční zprávu o hospodaření FHS/FF UHK za r. 2007. 
3. AS schválil Rozpočet FF UHK na r. 2008. 

 
 

 
 
 
 
 
 

       PhDr. Aleš Valenta, Ph.D., v.r. 
  předseda AS FF UHK 

 
 
 
 
 
Zapsala: Ilona Krausová 
 
 
 
Přílohy: 

- Zápis z jednání volební komise AS FF UHK  
- Návrh rozpočtu FF UHK na r. 2008 
- Výroční zpráva o hospodaření FHS/FF za r. 2007 
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